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Z Á P I S
z veřejného zasedání Zastupitelstva obce Kunratice konaného

ve     čtvrtek 9. června 2016 od 19:00 hodin   v zasedací místnosti Obecního úřadu Kunratice

Zahájení: Pan starosta obce přivítal všechny přítomné na veřejném zasedání zastupitelstva obce

Přítomni: Milan  Götz,  Zdeněk  Liška,  Marcela  Pažoutová,  Miroslav  Liška,  Miloslav  Götz,  Jiřina  Lukášová,
Miroslava Mervová, Milan Franc, Mgr. Jana Runkasová.

Nepřítomni:

Zastupitelstvo obce je usnášení schopné.

Určení  ověřovatelů
zápisu:

Ověřovateli zápisu jsou určeni pan Milan Franc a pan Miroslav Liška.

Určení zapisovatelky: Zapisovatelkou je určena paní Andrea Götzová.

Návrh programu a jeho schválení:

1. Liberecký kraj – Dodatek č. 1 ke smlouvě o budoucí smlouvě o zřízení věcného břemene č. j. OLP/1166/2013 
a č. j. OLP/1169/2013 (zasíťování lokalit)

2. Rozpočtová opatření 2016

3. Pieńsk – souhlas s užitím znaku obce

4. Různé:

 Všeobecné informace o chodu OÚ

 Nákup příkopové sekačky za malotraktor

5. Diskuse

Hlasovalo: 9 Pro: 9 Proti: Zdržel se: Program jednání zastupitelstva byl přijat.

Pan  Miroslav  Liška  navrhl  přidat  do  programu  zasedání  bod  na  nákup  příkopové  sekačky  za  malotraktor.
Zastupitelé nebyli proti a program byl o tento bod rozšířen.

K     bodu programu č. 1 – Liberecký kraj – Dodatek č. 1 ke smlouvě o budoucí smlouvě o zřízení věcného břemene  
č.j. OLP/1166/2013 a č.j. OLP/1169/2013 (zasíťování lokalit):
Pan  starosta  seznámil  zastupitelstvo  s dodatky  ke  smlouvám.  Jedná  se  o  dodatky  ke  smlouvám,  které  jsme
s Libereckým krajem uzavřeli v roce 2013. Vztahují se na budoucí věcná břemena související s podchodem nových
sítí pod krajskou silnicí. Jedna smlouva je k vodovodu u lokality „nad Vojtovými“ a druhá je ke kanalizaci „nad
Brynychovými“. Platnost smluv vyprší na konci letošního června a těmito dodatky dojde k  jejich prodloužení znovu 
o tři roky. Po jejich schválení dopíšeme do dodatků čísla usnesení, jímž byly schváleny a datum, kdy k tomu došlo.
Následně  je  odešlu  na  Krajský  úřad,  kde  je  podepíše  pan  hejtman.  Prodloužení  smluv  potřebujeme k získání
územního rozhodnutí a stavebního povolení pro uvedenou infrastrukturu.
Zdenek Liška – už se bavil s majiteli po panu Pelákovi?
Starosta – ano, s nimi už jsem dohodnutý, ještě musím hovořit s novým majitelem domu po paní Pospíchalové.

usnesení č. 44/2016 Zastupitelstvo obce Kunratice po projednání schvaluje uzavření dodatku č. 1 ke smlouvě 
o budoucí smlouvě o zřízení věcného břemene č. j. OLP/1166/2013 s Libereckým krajem, 
IČ  70891508,  se  sídlem  U  Jezu  642/2a,  461  80  Liberec  2  a  pověřuje  starostu  obce  
k jeho podpisu.

Hlasovalo: 9 Pro: 9 Proti: 0 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato.
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usnesení č. 45/2016 Zastupitelstvo obce Kunratice po projednání schvaluje uzavření dodatku č. 1 ke smlouvě 
o budoucí smlouvě o zřízení věcného břemene č. j. OLP/1169/2013 s Libereckým krajem, 
IČ  70891508,  se  sídlem  U  Jezu  642/2a,  461  80  Liberec  2  a  pověřuje  starostu  obce  
k jeho podpisu.

Hlasovalo: 9 Pro: 9 Proti: 0 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato.

K     bodu programu č. 2 – Rozpočtová opatření 2016:  
Pan starosta seznámil zastupitele s rozpočtovými opatřeními. Jedná se o mzdové prostředky VPP za měsíc březen 
ve výši 20.226,- Kč a finanční dar od paní Věry Hauptigové na dětský den ve výši 1.000,- Kč.

usnesení č. 46/2016 Zastupitelstvo obce Kunratice po projednání schvaluje rozpočtová opatření dle přílohy  
č. 4/2016. Rozpočtová opatření jsou přílohami zápisu.

Hlasovalo: 9 Pro: 9 Proti: 0 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato.

K     bodu programu č. 3 – Pieńsk – souhlas s užitím znaku obce:  
Pan starosta  informoval  zastupitele  o  žádosti  města  Pieńsk.  Polské  partnerské  město  Pieńsk  nás  požádalo  o
souhlas s užitím znaku naší obce. Budou předělávat informační tabule, kde budou umisťovat znaky svých partnerů.
O stejný souhlas jsem požádal představitele města Pieńsku taktéž, abychom mohli rovněž používat jejich symboly.

usnesení č. 47/2016 Zastupitelstvo obce Kunratice po projednání uděluje partnerskému městu Pieńsk souhlas 
s užíváním znaku a vlajky obce Kunratice.

Hlasovalo: 9 Pro: 9 Proti: 0 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato.

K     bodu programu RŮZNÉ – všeobecné informace o chodu OÚ:  
Pan starosta seznámil zastupitelstvo se všeobecnými informacemi.
Zrušení  výběrového řízení  na zakázku „Víceúčelové hřiště Kunratice“ -   Došlo  k několika  změnám ve výkazu
výměr a kvůli možnému nedorozumění a následnému zpochybnění výběrového řízení jsem se jej rozhodl zrušit a
vypsat znovu. Zakázka na opravu silnice proběhne podle plánu a hodnocení se uskuteční příští týden 15. června.
Zakázka na hřiště se bude hodnotit o týden později. S tím souvisí i posunutí posledního zasedání zastupitelstva
před prázdninami na 1. července místo plánovaného 24. června.
Personální  změny  ve  mateřské  školce –  k 31.  srpnu  končí  ve  školce  paní  učitelky  Brynychová  a  Stehlíková.
V současnosti paní ředitelka vybírá jejich nástupkyně.
Mgr. Jana Runkasová – už je někdo vybraný?
Starosta – zatím o tom nevím.
Jiřina Lukášová – bude školka otevřená poslední týden v srpnu.
Starosta – ano, paní učitelky končí na konci srpna.
Aktualizace PRVKUK – během aktualizace programu rozvoje vodovodu a kanalizace jsme zjistili, že je v  mapových
podkladech uveden vodovod, který fyzicky neexistuje. Nyní řešíme přeřazení této části ze stávajícího stavu na
plánovaný, tak aby se v případě potřeby na něho daly žádat finanční prostředky. V souvislosti s dolem Turów jsme
společně se starosty Dětřichova a Heřmanic požadovali připojení všech obyvatel na veřejný vodovod a v  případě
naplnění černého scénáře z analýzy o vlivu dolu na podzemní vody i jeho propojení na vodovod Frýdlant.

Zastupitelstvo obce Kunratice vzalo podané informace na vědomí.

K     bodu programu RŮZNÉ – Nákup příkopové sekačky za malotraktor:  
Pan Miroslav Liška vyslovil názor, že by se mohla dokoupit příkopová sekačka za malotraktor, která by pomohla
s údržbou veřejné zeleně.
Miroslav Liška – zjistil jsem, že stojí kolem 125 tisíc.
Starosta – příkopová sekačka je dobrá, ale víc bychom využili sekací traktůrek. Máme mnoho ploch k sekání. Jsou
to parky, hřbitov, koupaliště a teď i fotbalové hřiště. Většinu toho sekáme klasickou malou sekačkou. Na sekání
příkopů jsem byl domluvený s Vláďou Stříbrným, ale bohužel nemá v současnosti traktoristu, takže nemohl přijet.
Současnou situaci se sekáním trávy znáte. Bohužel omarodil Pavel Gonda a nestíháme to. Jindy by byly příkopy
posekané.
Miloslav Götz – tu malou sekačku máme asi od roku 2002 a má toho už taky hodně naběháno.
Starosta  –  o  zakoupení  sekacího  traktůrku  jsem  chtěl  požádat  zastupitelstvo  již  dříve,  když  jsme  získali  do
vlastnictví fotbalové hřiště. Sekání mulčovačem není na hřiště moc dobré. U Bartoše mají kvalitní české traktory
SECO. Jeho cena se pohybuje kolem 150 tisíc a zvládne sekat i nerovné terény.
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Miroslava Mervová – Kde bude parkovat?
Starosta – v garáži ve fotbalových kabinách.
Marcela Pažoutová – Kdo s ním bude jezdit?
Starosta – pracovníci obce nebo já.
Mgr. Jana Runkasová – odkud na něj vezmeme?
Starosta  –  použili  bychom  peníze  ušetřené  v minulých  obdobích.  Musíme  k tomu  odsouhlasit  provedení
rozpočtového opatření, které bude s nákupem souviset, protože ještě neznám přesnou cenu.

usnesení č. 48/2016 Zastupitelstvo obce Kunratice po projednání schvaluje nákup sekacího traktůrku  značky
SECO  za  cenu  do  150.000,-  Kč.  Zároveň  souhlasí  s  použitím finančních  prostředků
ušetřených z minulých let a pověřuje starostu obce k provedení rozpočtového opatření.

Hlasovalo: 9 Pro: 9 Proti: 0 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato.

Diskuse:

 Mgr. Jana Runkasová – kdy proběhne oprava kabin?

o Starosta – pravděpodobně v srpnu.

 Miroslava Mervová – Jak to vypadá se služebním autem?

o Starosta – mělo by být k vyzvednutí 7. července.

Závěr: Pan starosta poděkoval přítomným za účast na zasedání a ukončil jednání v 20:30 hodin.
Přílohy: Prezenční listiny

Rozpočtové opatření dle přílohy č. 4/2016

Zapsala: Andrea Götzová Zápis ověřili: Milan Franc ………………………………………
…

V Kunraticích dne 13. června 2016
Miroslav Liška ………………………………………

…

Zdeněk Liška
místostarosta

Milan Götz
starosta
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